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Rajchl „proslavil“ reportéra ČT. To nebylo v plánu
parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Rajchl-proslavil-reportera-CT-To-nebylo-v-planu-734688

18.04.2023 14:25 | Ze sítí

Reportéři ČT většinou otázky kladou. Před Strakovou

akademií však jeden z nich odpovídal na otázky Jindřicha

Rajchla, předsedy PRO a svolavatele nedělní demonstrace.

Na jednu však odpovědět nedokázal, totiž co vláda Petra

Fialy udělala pro občany ČR. „Teď vám nic neřeknu, ale to

neznamená, že nic není,“ řekl. Rajchl se nediví. Na tuto

otázku také nezná odpověď.

Sdílej

Foto: Repro KTV 

Popisek: Reportér ČT konfrontovaný Jindřichem Rajchlem

Anketa

Má smysl demonstrovat proti vládě?

Ano

96%

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Rajchl-proslavil-reportera-CT-To-nebylo-v-planu-734688
https://www.facebook.com/share.php?u=http://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Rajchl-proslavil-reportera-CT-To-nebylo-v-planu-734688&title=Rajchl%20%E2%80%9Eproslavil%E2%80%9C%20report%C3%A9ra%20%C4%8CT.%20To%20nebylo%20v%20pl%C3%A1nu
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Ne

4%

hlasovalo: 15679 lidí

Co se týče konkrétnosti požadavků strany PRO, reportér mínil, že

záleží na realističnosti. „Požadavky můžu mít taky, ale záleží, jestli

jsou splnitelné,“ řekl. A Rajchl vytkl ministru vnitra Rakušanovi, že

prohlásil, že PRO žádné konkrétní požadavky nemá, tedy že jsou

nesplnitelné všechny, ačkoliv je strana o realističnosti ochotna se

bavit. Reportér dále mínil, že strana PRO nemá mandát z voleb.

„Mandát jsou lidé na Václavském náměstí,“ namítal Rajchl a dodal,

že na pódiu byl i Jaroslav Foldyna, který mandát má. Ale ani s SPD se

pětikoalice nebaví.

Spor nastal ohledně tvrzení, že vláda nedělá nic pro lidi, dělá pouze

pro sebe. „Řekněte mi jednu věc, kterou za 17 měsíců udělali pro

lidi,“ chtěl Rajchl příklad. „Zachovali se morálně při válce na

Ukrajině,“ odpověděl reportér. „Pomohli lidem na Ukrajině,“ dodal.

Rajchl namítl, že nemáme vládu Ukrajiny, ale České republiky a

znovu vyzvídal, co konkrétně udělala vláda pro občany ČR. „Teď vám

nic neřeknu, ale to neznamená, že nic není,“ odpovídal reportér.

„Neudělali nic,“ pravil Rajchl a zmiňoval například, jak v Polsku

snížili DPH na potraviny. Reportér kontroval inflací v Maďarsku.

Předseda PRO uvedl, že v Maďarsku je plyn sedmkrát levnější než

v ČR. „Protože si nezavřeli kohout s Ruskem,“ uvedl a reportér

prohlásil, že to je právě příklad „morální bídy“. „Morální bída je, že

my jsme si ty kohouty zavřeli a EU navýšila dovoz ruského LNG o 35

%. Španělsko 85 %. Takže Španělové můžou a my ne? Španělové jsou

špatní?“ obrátil Rajchl morální bídu na reportéra. Následně

reportéra poučil, že inflace je relativní, tj. že i když procentuální

nárůst je vyšší, v Maďarsku jsou ceny stále levnější. Zatímco v Česku
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se zvedla cena o 7 euro, v Maďarsku o 1 euro. Kromě toho, u inflace

musel vysvětlit, že zdražování způsobuje drahá elektřina, nikoliv

naopak.

Když Rajchl řekl, že vláda má šetřit, reportér uvedl snížení valorizace

důchodů. „Na sobě, ne na lidech,“ doplnil předseda PRO. Snížil by

například výdaje na obranu a reportér se ptal, zda chce vystoupit

z NATO, což Rajchl popřel s tím, že to v programu nemá. „40 miliard

chtějí navýšit výdaje na obranu. Za to si koupíme pár BVPček, pár

kulometů. Myslíte, že když nás někdo napadne, tak že se díky tomu

ubráníme?“ ptal se reportéra, který si myslel, že obranou je právě

členství v NATO a řekl, že je to závazek vůči alianci.

Rajchl pokračoval ve jmenování vládního plýtvání, například zmínil

11 miliard na nákup vakcín Pfizeru. Vzpomněl, jak kritizoval i

zastropování cen plynu a energií, že to zvýší schodek a bude nutné

vybírat větší daně. A také že se trefil, když kritizoval tzv. windfall tax.

„Ministr financí, který se sekne o 60 miliard musí v ten okamžik

odstoupit,“ prohlašoval.

Varoval, že vysoký schodek (čtvrt bilionu) může vést k tomu, že ČR

bude snížen rating. Což bude stát desítky a stovky miliard.

„Uvědomte si, že v momentě, kdy investoři ztratí důvěru v naše

dluhopisy, tak je tady konec. Konec, to jsme prostě Černá hora,“

varoval. „A my tady teď řešíme korespondenční volbu,“ vrátil se

k Rakušanovi. „To je jako když vám hoří barák a vy přemýšlíte, z jaké

barvy si uděláte fasádu,“ přirovnal situaci.

Zoufalé je podle Rajchla, jak média vládu hájí, na což reportér vrtěl

hlavou. Předseda tedy přidal příklad, jak moderátor řekne kritikovi

ministra: „Ale to jste na pana ministra moc přísný.“ I tak reportér

mínil, že k vládě jsou kritičtí dostatečně. Rajchl se ptal v souvislosti s

demonstrací, proč se například Pavla Novotného nikdo nezeptal,

proč přeje Čechům podřezání žen a dětí a také válku.
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Předseda PRO se také vymezil, že on by nikdy nešel na demonstraci

protistrany. „To je jejich právo, ať se tam sejdou, ať si něco řeknou.

Proč oni nám tam lezou na každou naši demonstraci?“ ptal se a

reportér tvrdil, že dotyční na demonstraci nelezou, ale „prostě jsou

na místě 10 metrů od vás“. A že na to mají právo. „Ale proč to dělaj?“

dotazoval se Rajchl a opět se dozvěděl, že dotyční využívají svého

práva.

Rajchl namítl, že se jedná o netoleranci k tomu, co si myslí účastníci

demonstrace. „Zatímco nám je to jedno, ať si to myslí, nemají

pravdu,“ řekl a obvinil protidemonstranty, že jediný důvod, proč jsou

pro válku, je, že jejich blízcí tam nebojují. „Garantuji vám, že

kdybyste tam měl poslat vy někoho blízkého, tak to nikdy neuděláte,“

řekl ještě reportérovi.

Ten se zeptal, kvůli komu tam umírají lidé. Rajchl řekl, že konflikt

má několik viníků, mezi nimi NATO, USA i Rusko. Podotkl, že byly

porušeny Minské dohody. „Já nechci obhajovat to, že tam to Rusko

vstoupilo. Ale v momentě, kdy porušujete Minské dohody, které byly

postavené jednoznačně, v momentě kdy upalujete lidi v Oděse a další

věci, tak si jednoznačně o tu občanskou válku říkáte, bohužel.“ Po

této Rajchlově větě se reportér rozloučil.

K videu, které se internetem šíří, se Rajchl vyjádřil

v podemonstračním vysílání. Poukázal, že reportér nedokázal

jmenovat ani jednu věc, která občanům ČR pomohla. „Nebyl schopen

říct jedinou věc. Já se mu nedivím. Já bych taky nebyl schopen říct.

Proto jsem se ho na to zeptal. Protože vím, že žádná taková věc není,“

bavil se a jmenoval pomoc v Německu, Polsku i na Slovensku.

Psali jsme:

Kadibudky a Pekarová. Před Úřad vlády dorazila nečekaná bytost

Spolupráce s SPD se vyplatila, tak proč ji nezopakovat, říká

předsedkyně Trikolory

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/vlada/Kadibudky-a-Pekarova-Pred-Urad-vlady-dorazila-necekana-bytost-734641
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Spoluprace-s-SPD-se-vyplatila-tak-proc-ji-nezopakovat-rika-predsedkyne-Trikolory-734667
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Fendrych po Václaváku: Rajchl sliboval blokády

a stávky, ale je slabý...

Pologramot, lhář. Kalousek si odplivl nad

odborářem z Václaváku

Líbil se Vám tento článek?

Nezávislost naší redakce můžete podpořit peněžitým darem v

jakékoliv výši bankovním převodem na účet:

123 - 4175230287/0100

QR kód obsahuje údaje k platbě, výši částky si určete sami.

Redakci PL můžete podpořit i zakoupením předplatného.

Předplatitelům nezobrazujeme reklamy.

Jste politik? Zveřejněte bez redakčních úprav vše, co chcete.

Zaregistrujte se ZDE.

 
Jste čtenář a chcete komunikovat se svými zastupiteli? Zaregistrujte

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/vlada/Kadibudky-a-Pekarova-Pred-Urad-vlady-dorazila-necekana-bytost-734641
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Spoluprace-s-SPD-se-vyplatila-tak-proc-ji-nezopakovat-rika-predsedkyne-Trikolory-734667
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fendrych-po-Vaclavaku-Rajchl-sliboval-blokady-a-stavky-ale-je-slaby-734643
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Fendrych-po-Vaclavaku-Rajchl-sliboval-blokady-a-stavky-ale-je-slaby-734643
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pologramot-lhar-Kalousek-si-odplivl-nad-odborarem-z-Vaclavaku-734642
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Pologramot-lhar-Kalousek-si-odplivl-nad-odborarem-z-Vaclavaku-734642
https://www.parlamentnilisty.cz/predplatne
https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
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se ZDE.

reklama

Článek obsahuje štítky

ČT , demonstrace , Rusko , Ukrajina , válka , vláda , Rakušan ,

Rajchl

Ukrajina (válka na Ukrajině)

Zprávy z bojiště jsou v reálném čase těžko ověřitelné, ať již pocházejí

z jakékoliv strany konfliktu. Obě válčící strany z pochopitelných

důvodů mohou vypouštět zcela, nebo částečně nepravdivé

(zavádějící) informace.

Stručné informace týkající se tohoto konfliktu aktualizované ČTK

několikrát do hodiny naleznete na této stránce. Redakční obsah PL

pojednávající o tomto konfliktu naleznete na této stránce.

autor: kas

Mgr. Jana Zwyrtek Hamplová byl

položen dotaz

K vašemu komentáři

https://www.parlamentnilisty.cz/politika/politici-

volicum/Senatorka-Zwyrtek-Hamplova-Mame-protekcni-

neschopne-politiky-kteri-jsou-proti-svym-kritikum-schopni-vseho-

https://www.parlamentnilisty.cz/profily-sprava/ProfileRegistration.aspx
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/%C4%8CT
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/demonstrace
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rusko
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Ukrajina
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/vl%C3%A1da
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Raku%C5%A1an
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/Rajchl
https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/Valka-na-Ukrajine-on-line-aktuality-694197
https://www.parlamentnilisty.cz/tagy/v%C3%A1lka%20na%20Ukrajin%C4%9B
https://www.parlamentnilisty.cz/redakce/redakce/
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Jana-Zwyrtek-Hamplova-12318
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/Mgr-Jana-Zwyrtek-Hamplova-12318
https://www.parlamentnilisty.cz/profily/otazka.aspx?id=155052
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734274 Zajímá mě: 1) Jaká média jsou podle vás provládní? A co s

tím? 2) Z čeho čerpáte informace, že Rakušan storostům nebere

telefony...

Odpověď na tento dotaz zajímá celkem čtenářů: 30

Další články z rubriky

21:20 „To nechodí do práce? Pro společnost jsou tito lidé k ničemu.“
Vládní senátor na demonstranty

Protivládní demonstrace pokračují, ve středu se před Poslaneckou

sněmovnou sešli občané požadující d…

 

 

https://www.parlamentnilisty.cz/arena/monitor/-To-nechodi-do-prace-Pro-spolecnost-jsou-tito-lide-k-nicemu-Vladni-senator-na-demonstranty-734766

